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Geachte raad, 
 
 
Bijgevoegd stuk wordt u ter kennisname toegezonden.  
Het betreft informatie waarvan het nuttig gevonden wordt dat u ervan op de hoogte bent, dan wel 
de toezending van een door het college of een lid van het college in commissie of raad toegezegd 
stuk.  
 
In tegenstelling tot het verstrekken van informatie via een raadsinformatiebrief is de raadsmemo 
niet vooraf in het college besproken en vastgesteld. 
 
Met het presidium is afgesproken dat informatie verstrekt via een raadsmemo wel als ingekomen 
stuk wordt geregistreerd, maar niet geagendeerd wordt voor een commissie- of raadsvergadering, 
tenzij een lid van een commissie of de raad hier via de griffier om verzoekt. 
 
Voor zover van belang treft u nog de volgende korte toelichting aan. 
 
Aanleiding 
 
Tijdens de commissievergadering grondgebied van 24 juni 2015 is toegezegd de mogelijkheid te 
onderzoeken om het Bos af te sluiten om eventuele overlast aan te kunnen pakken. 
 
Beantwoording  
 
 
Toegankelijkheid 
Na afronding van de herinrichting is Bos Rijkee via drie ingangen te bereiken. Een van de doelen 
van de herinrichting is om het Bos meer toegankelijk te maken en dat het Bos meer beleefd gaat 
worden door de inwoners uit Alblasserdam. Het afsluiten van het Bos is realiseerbaar maar is niet 
in overstemming met de doelstelling. Het aanbrengen van toegangshekwerken geeft naast een 
kostenpost (aanleg en onderhoud) ook een zorg betreft het sleutelbeheer (het open en dicht zetten 
van de hekken). Dit moet namelijk zeven dagen per week plaatsvinden. Gezien de kleinschaligheid 
van het Bos is dit niet haalbaar en niet realistisch.  
 
Doordat het Bos meer open wordt en beter toegankelijk zal de sociale controle ook toenemen 
waardoor het Bos voor ongewenste bezoekers minder aantrekkelijk wordt.  

 

Verlichting 
In het Bos wordt geen verlichting aangebracht. Hier is bewust voor gekozen om de 
aantrekkingskracht in de avonduren niet te vergroten voor bijvoorbeeld de jeugd. Een van de 
onderdelen van de herinrichting is ook dat het trottoir rondom het Bos wordt verbreed. Zodat dit in 
de avonduren een prima alternatief is om vanaf de Plantageweg naar de entree van het 
Makadocenter of de Cortgene te lopen. Uiteraard is het trottoir wel verlicht.       
 


